
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

30 серпня  2017 року                         м. Черкаси                                            № 18 

       
 

 

засідання постійної комісії  обласної  

ради з питань регламенту, місцевого  

самоврядування, забезпечення   

правопорядку та захисту прав людини 
 
 

 

Всього членів комісії  -   6 
 

ПРИСУТНІ  -  5: 

голова  постійної комісії    – Лошков О.Г., 

секретар постійної комісії –  Маргарян А.Д. 

члени комісії: Галушко В.М., Давиденко О.Г., Овчаренко М.С.  
 

ВІДСУТНІ  -  1:  Куліков С.С. 

          

                           

Запрошені: 

Гайдай   О. В. - Корсунь- Шевченківський  міський голова; 

Карманнік Р. В. - директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації; 

Кравченко Н. М. - директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Нечеснюк В. В. - Вікторівський сільський голова Маньківського району; 

Смілянець С. В. - начальник відділу фінансового та господарського забезпечення – 

головний бухгалтер апарату облдержадміністрації; 

Чабан С. О. - начальник Управління реєстрації нормативно правових актів, правової 

роботи та правовової освіти  Головного територіального управління юстиції у 

Черкаській області; 

Чубань С. В. - начальник Упpaвління транспорту, дорожнього господарства та  

оборонно-промислового комплексу облдержадміністрації. 
 

 

В засіданні взяли участь: 

Вельбівець О.І. - голова обласної ради, Тарасенко В.П. - перший заступник голови 

обласної ради, Березань Я.Г. – заступник голови облдержадміністрації. 
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ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  

 1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік»  

Доповідає:   

Кравченко   

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
  

 2.  Про внесення змін у додаток до рішення обласної ради від 25.06.2015                

№ 41-1/VІ     

Доповідає:   

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 
  

 3. Про віднесення міста Корсунь-Шевченківський Корсунь-Шевченківського 

району Черкаської області до категорії   міст обласного значення    

 Доповідає: 

Гайдай  

Олександр Васильович  

- міський голова  

 
   

 4. Про перейменування села Поминик Маньківського району  

 Доповідає: 

Нечеснюк  

Віталій Віталійович  

- сільський голова  

  

5. Про внесення змін до складу постійних комісій  Черкаської обласної ради  

Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

  

 6. Про утворення комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської 

обласної ради  

Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

  

 7. Про внесення змін до Програми правової освіти населення Черкаської області 

на 2016 - 2020 роки  

Доповідає: 

Чабан  

Світлана Олександрівна 
 

- начальник Управління реєстрації 

нормативно правових актів, правової роботи 

та правової освіти  Головного 

територіального управління юстиції у 

Черкаській області  
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 8. Про внесення змін до програми підтримки діяльності органів виконавчої 

влади на 2016-2020 роки  

   Доповідає: 

Смілянець  

Сергій Володимирович 

- начальник відділу фінансового та 

господарського забезпечення – головний 

бухгалтер апарату облдержадміністрації 

 

Лошков О.Г. запропонував внести зміни до порядку денного засідання 

постійної комісії, а саме включити питання: «9. Про депутатське звернення 

депутата Черкаської обласної ради В. Гайовича та 10. Різне». 

Голосування за зміни до  порядку денного: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
 

Голосування за порядок денний в цілому: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
 

1. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н.М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний 

бюджет на 2017 рік». 

Проект рішення додається до протоколу  (додаток 1).  

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Овчаренко М.С., вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік» на пленарному засіданні 

обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 2). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

2. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін у додаток до рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-1/VІ». 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 3).  

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Овчаренко М.С.   вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про внесення змін у додаток до рішення обласної 

ради від 25.06.2015  № 41-1/VІ» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 4). 

 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 
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3. СЛУХАЛИ:  

Гайдая О. В., який поінформував про рішення Корсунь-Шевченківської 

міської ради  «Про звернення до Верховної Ради України, Черкаської обласної ради 

щодо надання місту Корсуню-Шевченківському статусу   міста обласного 

підпорядкування».  

Рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Березань Я.Г., Галушко В.М., 

Давиденко О.Г., Лошков О.Г., Овчаренко М.С.  
 

 Вельбівець О.І., рекомендував  Корсунь- Шевченківському міському голові 

підготувати для виступу на пленарному засіданні із обговорюваного питання  більш 

переконливі аргументи. 

 

Лошков О.Г., вніс пропозицію підтримати  та рекомендувати розглянути 

проект рішення обласної ради «Про віднесення міста Корсунь-Шевченківський 

Корсунь-Шевченківського району Черкаської області до категорії   міст обласного 

значення» на пленарному засіданні обласної ради. 
 

(рішення не прийнято) 

 Висновок додається до протоколу (додаток 6). 

"За" - 2 , "Проти" -3 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Нечеснюка В.В., який проінформував про рішення Вікторівської Сільської 

ради Маньківського району Черкаської області «Про перейменування села Поминик 

Маньківського району».  

Рішення додається до протоколу (додаток 7). 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Березань Я.Г., Галушко В.М., 

Давиденко О.Г., Лошков О.Г., Овчаренко М.С. 
 

ВИСТУПИВ: 

Лошков О.Г., запропонував доповнити проект рішення обласної ради пунктом 

щодо звернення до Верховної Ради України з клопотанням  про доповнення на 

законодавчому рівні  переліку випадків, що є підставою для перейменування 

адміністративно-територіальних одиниць, зокрема, за ініціативою населення 

відповідної території. 
 

Лошков О.Г., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради «Про 

перейменування села Поминик Маньківського району» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради з урахуванням доповнень постійної 

комісії. 

 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 8). 
 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 
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5. СЛУХАЛИ: 

 Лошкова О.Г., про заяву депутата обласної ради Веретільника В.В. щодо 

виведення його зі складу постійної комісії обласної ради з питань агропромислового 

розвитку та земельних відносин та обрання до складу постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури, молодіжної  політики  та  спорту. 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 9). 

 

 

Лошков О.Г., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради "Про 

внесення змін до складу постійних комісій  Черкаської обласної ради" та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 10). 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Лошкова О.Г., який проінформував про проект рішення обласної ради "Про 

утворення комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної 

ради" 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 11) 

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Лошкова О.Г., запропонував підтримати проект рішення обласної ради "Про 

утворення комісії з оцінки корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної 

ради" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 12). 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Чабан С.О., яка поінформувала про  зміни які вносяться до Програми правової 

освіти населення Черкаської області на 2016 - 2020 роки.  
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 13) 
 

В обговоренні взяли участь Вельбівець О.І., Галушко В.М., Давиденко О.Г., 

Лошков О.Г., Овчаренко М.С. 

 

Вельбівець О.І., попросив начальника Управління реєстрації нормативно 

правових актів, правової роботи та правової освіти  Головного територіального 

управління юстиції у Черкаській області поінформувати членів постійної комісії 

щодо  змін, які відбулися в правовій освіті населення області в результаті виконання 

заходів діючої Програми, в порівняні з результатами виконання заходів попередньої 

відповідної  Програми.  
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Лошков О.Г., запропонував підтримати проект рішення обласної ради "Про 

внесення змін до Програми правової освіти населення Черкаської області на 2016 - 

2020 роки", рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради та 

доручити Головному територіальному управлінню юстиції у Черкаській області 

підготувати інформацію щодо  змін, які відбулися в правовій освіті населення 

області в результаті виконання заходів діючої Програми, в порівняні з результатами 

виконання заходів попередньої відповідної  Програми, поінформувати депутатів на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 14). 

 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

8. СЛУХАЛИ: 

Смілянця С.В. та Чубаня С. В., які поінформували про проект рішення 

обласної ради та про зміни, які вносяться до програми підтримки діяльності органів 

виконавчої влади на 2016-2020 роки. 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 15) 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Давиденко О.Г., Лошков О.Г., 

Овчаренко М.С. 
 

Вельбівець О.І., Лошков О.Г., звернули увагу на недоцільності фінансування з 

обласного бюджету видатків пов’язаних із ремонтом обладнання, зокрема 

побутового, яке перебуває у власності обласної ради та щодо здійснення витрат на 

державну реєстрацію прав власності на рухоме та не рухоме майно, що має 

фінансуватись з Державного бюджету. 
 

 Овчаренко М.С., запропонував розробникам  та виконавцям програми 

підтримки діяльності органів виконавчої влади на 2016-2020 роки врахувати  

зауваження членів комісії та  вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної 

ради "Про внесення змін до програми підтримки діяльності органів виконавчої влади 

на 2016-2020 роки" та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради. 
 

(рішення не прийнято) 

 Висновок додається до протоколу (додаток 16). 

"За" - 3 , "Проти" -1 , "Утрималося" - 1, "Не голосувало" - 0. 

9. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який проінформував про депутатське звернення депутата 

Черкаської обласної ради В. Гайовича щодо включення до порядку денного 

пленарного засідання Черкаської обласної ради, яке відбудеться 08.09.2017, питання 

"Про внесення змін до Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області затвердженого рішенням Черкаської обласної ради 

12.10.2016 за № 9-20/VII" 
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Лошков О.Г. поінформував  членів комісії зі службовою запискою 

юридичного відділу виконавчого апарату обласної ради щодо внесення депутатом 

Черкаської обласної ради В. Гайовичем проекту рішення  та включення його до 

порядку денного пленарного засідання обласної ради 08.09.2017. 

Копії звернення депутата та службової записки  юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради додаються  до протоколу (додаток 17). 

 

ВИСТУПИВ: 

Тарасенко В.П., який проінформував членів комісії про основні зміни до 

Порядку проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, що  

запропонував депутат Черкаської обласної ради В. Гайович. 

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії,                     

Вельбівець О.І., Тарасенко В.П. 

 

Овчаренко М.С., вніс  пропозицію, враховуючи висновок юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради, не рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні  Черкаської обласної ради  08.09.2017 питання "Про внесення змін до 

Порядку проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

затвердженого рішенням Черкаської обласної ради 12.10.2016 за № 9-20/VII". 

 
 

ВИРІШИЛИ: рекомендація додається до протоколу (додаток 18). 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

10. СЛУХАЛИ: 

Лошкова О.Г., щодо звернення до Кабінету Міністрів України, Комітету 

Верховної Ради України з питань державного будівництва, регіональної політики та 

місцевого самоврядування, Черкаської обласної ради, Черкаської обласної 

державної адміністрації, Кам’янської ,  Канівської, Чигиринської районних рад щодо 

об’єднання в один район територій Кам’янського,  Канівського, Черкаського та 

Чигиринського районів.  

Текст звернення  додається (додаток 19).  
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Лошков О.Г. вніс пропозицію звернення взяти до відома. 

 

Висновки та рекомендації з цього питання комісією не приймалися. 

 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 
 

Голова постійної комісії      О. Лошков  
 
 

Секретар постійної комісії                                                      А. Маргарян 


